
1 
 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Verneområdestyret for Lopphavet marine verneområde 
Møtested: Alta havn 
Tidspunkt: Mandag 29. april 2024 kl 10.00 – 13.00 
 

Følgende faste medlemmer møtte:  

Navn Funksjon Innstilt fra 

Cato Kristiansen 

Monica Nielsen 

Lars Hustad 

Heidi Holmgren 

Tor Bjørnar Henriksen 

Styreleder (valgt under sak 3) 

Nestleder 

Medlem 

Medlem 

Medlem 

Loppa kommune 

Alta kommune 

Hasvik kommune 

Finnmark fylkeskommune 

Sametinget 

 

Følgende styremedlemmer hadde meldt forfall: 

Ingen 

 

Følgende varamedlemmer møtte:  

Ingen 

 
 

Fra administrasjonen deltok: 
Navn Stilling 

Heidi Marie Gabler 

Ingunn Ims Vistnes 

Seksjonssjef hos Statsforvalteren i Troms og Finnmark 

Nasjonalparkforvalter for Seiland/Sievju nasjonalpark 
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Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er i samsvar med det som ble 
vedtatt på møtet. 

 

_____________________                                        _______________________  

Cato Kristiansen, styreleder Heidi Holmgren 

 
Protokollen er godkjent pr e-post  
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Program 

10.00-11.15 Introduksjon til verneområdeforvaltning og til Lopphavet marine verneområde. 
Vi går gjennom verneverdier og bakgrunn for vernet, regelverk og styrets 
vedtekter og oppgaver, økonomi med mer. Ved seksjonsleder hos 
Statsforvalteren Heidi Marie Gabler og nasjonalparkforvalter Ingunn Ims 
Vistnes.  

11.15-12.00 Lunsj 

12.00-14.00 Konstituerende styremøte 

 

Saksliste 

ST 1/2024 Valg av møteleder fram til styreleder er valgt 

ST 2/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

ST 3/2024 Konstituering av nytt nasjonalparkstyre - valg av leder og nestleder 

ST 4/2024 Valg av medunderskriver 

ST 5/2024 Anbefaling av forvaltningsknutepunkt og orientering om prosedyre ved 
ansettelse av forvalter 

ST 6/2024 Møtekalender 2024 

ST 7/2024 Tildeling av driftsmidler 2024 

ST 8/2024 Eventuelt 

 

 

  



4 
 

ST 1/2024 Valg av møteleder fram til styreleder er valgt 

Innstilling 

Monica Nielsen leder møtet i sak 1, 2 og 3, fram til leder for verneområdestyret er valgt. 
Styreleder overtar deretter møteledelsen.  

Behandling  
Forvalters innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Monica Nielsen leder møtet i sak 1, 2 og 3, fram til leder for verneområdestyret er valgt. 
Styreleder overtar deretter møteledelsen.  

 

ST 2/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innstilling 

Innkalling og saksliste godkjennes.  

Behandling  
Forvalters innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes.  

 

ST 3/2024 Konstituering av nytt nasjonalparkstyre - valg av leder og nestleder 
 
Innstilling 

Xxx velges til leder av verneområdestyret for Lopphavet marine verneområde, og xxx velges 
til nestleder.  

Behandling 

I henhold til styrets vedtekter skal verneområdestyret for Lopphavet marine verneområde 
selv velge sin leder og nestleder. Flere stilte seg disponibel for leder- og nestledervervet. Det 
var en god og åpen diskusjon der styret etter kort tid ble enige om Cato Kristiansen som 
styreleder og Monica Nielsen som nestleder.  

 
Vedtak 

Cato Kristiansen velges til leder av verneområdestyret for Lopphavet marine verneområde, 
og Monica Nielsen velges til nestleder. Vedtaket er enstemmig. 

 
Cato Kristiansen tar over som møteleder.  
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ST 4/2022 Valg av medunderskriver 

Forvalters innstilling 

Xxxx velges til å signere protokollen sammen med styreleder.  

Vedtak 

Heidi Holmgren velges til å signere protokollen sammen med styreleder.  

 

 
ST 5/2024 Anbefaling av forvaltningsknutepunkt og orientering om prosedyre 

ved ansettelse av forvalter 

Innstilling  

Styret anbefaler at forvaltningsknutepunktet for Lopphavet marine verneområde med kontor 
for forvalter legges til xxx. Styret tar prosedyren ved ansettelse av verneområdeforvalter til 
etterretning.  

Bakgrunn 

Det skal ansettes en egen forvalter for Lopphavet marine verneområde. Statsforvalteren vil 
starte ansettelsesprosessen så snart som mulig, og seksjonsleder Heidi Marie Gabler fra 
Statsforvalteren vil i møtet gå gjennom prosedyren for slike ansettelser.  

Det er Miljødirektoratet som fastsetter forvaltningsknutepunktet for verneområdet, jf styrets 
vedtekter. Forvalter vil ha kontorsted på forvaltningsknutepunktet. Det er ønskelig at 
forvalteren samlokaliseres med et fagmiljø med andre forvaltere, SNO, besøkssenter eller 
liknende. Det varierer noe fra område til område hvordan dette er løst. Forvalteren skal også 
kunne nytte det samlede kompetansemiljøet hos statsforvalteren.  

Miljødirektoratet ønsker anbefalinger fra lokalt og regionalt hold om hvor 
forvaltningsknutepunktet for Lopphavet bør ligge, det vil si både fra verneområdestyret og fra 
Statsforvalteren. Styret oppfordres til å gi en slik anbefaling til forvaltningsknutepunkt, 
eventuelt flere alternativer til forvaltningsknutepunkt.    

Behandling 

Heidi Marie Gabler gikk gjennom prosedyren for ansettelse av forvalter. Det er 
statsforvalteren som foretar utlysning og ansettelse, etter en mal utarbeidet av 
Miljødirektoratet. Styreleder i verneområdestyret er med på utvelgelse av kandidater og på 
intervjuene.  

Styret var enige om at det viktigste er å få rett person til stillingen, gjerne en marinbiolog med 
et stort engasjement for havet. For å få flest mulig gode kandidater å velge mellom bør 
kontorstedet være valgfritt innenfor de tre vertskommunene.  
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Vedtak 

Styret anbefaler at kontorstedet til forvalter for Lopphavet marine verneområde er valgfritt i 
Hasvik, Loppa eller Alta kommune. Styret tar prosedyren ved ansettelse av 
verneområdeforvalter til etterretning.  

 

ST 6/2024 Møtekalender 2024 

Bakgrunn 

I henhold til styrets vedtekter bør styret tre sammen minst fire ganger pr år og ellers når 
lederen (eller minst en tredel av styrets medlemmer) bestemmer det. Antall møter i 2024 vil 
være avhengig av når forvalter kommer på plass.  

Før forvalter er ansatt, vil Statsforvalteren gjøre jobben med å skrive innstillinger til 
eventuelle dispensasjonssøknader og andre styresaker som måtte komme inn til styret. I 
samråd med styreleder vil sakene så bli behandlet av styret gjennom styremøte på Teams 
eller e-post.   

Behandling 

Forvalter er trolig ikke på plass før på slutten av 2024, avhengig av oppsigelsestid med mer. 
Styret var enige om at de bør ha et møte på Teams i august for å bli orientert om status for 
ansettelse av forvalter samt eventuelt andre saker som har kommet inn, og et fysisk møte i 
november for å planlegge økonomi og aktivitet for 2025.  

Vedtak 

Styret for Lopphavet marine verneområde har neste styremøte på Teams mandag 26. 
august kl 10.00. Statsforvalteren organiserer innkalling. Styret har et fysisk styremøte tirsdag 
19. november kl 10.00 – 14.00 i Alta.  

 

ST 7/2024 Tildeling av driftsmidler 2024 

Innstilling 

Verneområdestyret for Loppa marine verneområde tar tildelingen av driftsmidler til 
orientering.  

Bakgrunn 

Verneområdestyret for Loppa marine verneområde er tildelt kr 100 000 i driftsmidler for 2024.  

Vedtak 

Verneområdestyret for Loppa marine verneområde tar tildelingen av driftsmidler til 
orientering.  
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ST 8/2024 Eventuelt 

Nasjonalparkforvalter for Seiland, Ingunn Ims Vistnes, overbrakte en hilsen fra Seiland/Sievju 
nasjonalparkstyre. De ønsker kontakt og samarbeid med Lopphavet-styret der det er naturlig, 
og ser fram til å få et nytt verneområdestyre i regionen.  


